
 

 

Številka: 03208-2/2014-5 

Datum:   24. 11. 2014 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

1. seje ODBORA ZA ŠPORT (v nadaljevanju odbor), ki je bila v ponedeljek, 24. 11. 2014 ob 12.00 

uri v Banketni dvorani Mestne hiše, Mestni trg 1, Ljubljana. 

       

Navzoči 

člani: 

dr. Marta Bon, Klemen Avbelj, Dejan Crnek, Smiljan Mekicar, Jernej Pavlin, Francka 

Trobec, Klemen Žibert 

 

 

Ostali 

navzoči: 

 

 

Marko Kolenc, vodja Oddelka za šport  

 

  

Predlagan in soglasno potrjen dnevni red: 

1. Predstavitev Oddelka za šport  

2. Poročilo o opravljenem nadzoru razpolaganja s premoženjem MOL, namenskosti in 

smotrnosti porabe proračunskih sredstev in finančnega poslovanja uporabnikov 

proračunskih sredstev v letu 2013 – v delu, ki se nanaša na Oddelek za šport 

3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2014 – za 

področje športa 

4. Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2014 za obdobje od 

1. 1. do 30. 6. 2014 - za področje športa 

5. Razno 

 

Sejo je 18. 11. 2014 elektronsko  sklicala in vodila predsednica odbora dr. Marta Bon. Gradivo je bilo 

objavljeno in dostopno na spletni strani MOL na naslovu: http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-

svet/seje/2014-2018/92404/detail.html. 

Uvodoma so se člani odbora osebno predstavili.  

 

 

1. 

Predstavitev Oddelka za šport  

 

Marko Kolenc je predstavil delovanje oddelka skozi aktivnosti in dosežke leta 2014 ter izpostavil 

glavne cilje za prihodnje delovanje. Razpis za sofinanciranje programov športa za leto 2015 bo 

objavljen po sprejemu Odloka o proračunu MOL za leto 2015 in sprejemu Letnega programa športa 

za leto 2015, predvidoma konec meseca marca.  

 

2. 

Poročilo o opravljenem nadzoru razpolaganja s premoženjem MOL, namenskosti in smotrnosti 

porabe proračunskih sredstev in finančnega poslovanja uporabnikov proračunskih sredstev v 

letu 2013 – v delu, ki se nanaša na Oddelek za šport 

 

Marko Kolenc je povzel glavne ugotovitve Nadzornega odbora MOL: v Pravilniku o pogojih in 

merilih za sofinanciranje izvajalcev letnega programa športa v MOL je potrebno podrobneje 

opredeliti obveznost nadzora nad realizacijo programa in namensko porabo sredstev in določiti 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2014-2018/92404/detail.html
http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2014-2018/92404/detail.html


 

 

postopek nadzora. Jernej Pavlin je izpostavil, da je bil enak predlog s strani nadzornega odbora 

predlagan že pri nadzoru za leto 2011. Marko Kolenc je zatrdil, da MOL nadzor nad realizacijo 

programov športa, ki jih sofinancira, izvaja; priporočila nadzornega odbora pa bodo ponovno proučili 

in skušali upoštevati. 

 

SKLEP:  Odbor za šport se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru razpolaganja s 

premoženjem MOL, namenskosti in smotrnosti porabe proračunskih sredstev in finančnega 

poslovanja uporabnikov proračunskih sredstev v letu 2013 – v delu, ki se nanaša na Oddelek za 

šport.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

 

3. 

Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2014 –  

za področje športa 

 

Gradivo je odbor obravnaval kot zainteresirano delovno telo. Marko Kolenc je predstavil glavne 

spremembe projektov in financiranja, ki jih prinaša tretji rebalans proračuna za leto 2014. 

Francka Trobec je izpostavila vprašanje napredka Kopališča Kolezija.  

Predsednica je v sprejem predlagala naslednji predlog sklepa: 

SKLEP: Odbor za šport podpira predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine 

Ljubljana za leto 2014 – za področje športa in ga predlaga Odboru za finance in Mestnemu 

svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  
  

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

 

4. 

Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2014 

 za obdobje od 1. 1. do 30. 6. 2014 – za področje športa 

 

Gradivo je odbor obravnaval kot zainteresirano delovno telo. Predstavil ga je Marko Kolenc: polletna 

realizacija porabe sredstev 18.85 % je nizka, razlog je v tem, da zahtevki izvajalcev programov in 

projektov športa prihajajo v drugi polovici leta; do konca proračunskega leta pričakujejo realizacijo v 

višini 16.4 mio €. 

Predsednica je v sprejem predlagala naslednji predlog sklepa: 

SKLEP: Odbor za šport podpira Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ljubljana za 

leto 2014 za obdobje od 1. 1. do 30. 6. 2014 - za področje športa in ga predlaga Odboru za 

finance in Mestnemu svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

 

    5. 

 Razno 

 

Dogovorjen termin za sklicevanje sej odbora je predvidoma prvi oz. drugi ponedeljek v mesecu ob 

12. uri. 

 

Jernej Pavlin je postavil vprašanje projekta prenove Plečnikovega stadiona in smiselnost 

podaljševanja družbene pogodbe Bežigrajski športni park, zaradi ne pridobitve gradbenega 

dovoljenja. Marko Kolenc je pojasnil, da bo sklic skupščine BŠP v mesecu decembru. Za podaljšanje 

družbene pogodbe za eno leto bo župan MOL predlagal točko razširitve dnevnega reda 2. seje MS 

MOL v decembru. ARSO je zavrnila izdajo okoljevarstvenega soglasja za obnovo stadiona. Razlog 



 

 

so visoko presežene mejne vrednosti kazalnikov hrupa v času gradnje. Družba je pripravila ustrezne 

ukrepe za zaščito, da zaščiteni deli objekta ne propadajo. 

 

Smiljan Mekicar je ocenil, da je sistem financiranja programov športa s strani MOL dober, višina 

sredstev pa ne; primanjkljaj je viden na javni športni infrastrukturi. Predlaga večji poudarek na 

zagotavljanju novih športnih prostorov.   

 

Na seje odbora se vezano na točke dnevnega reda vabi tudi direktorico JZ Šport Ljubljana, Tatjano 

Polajnar in Aleša Remih, sekretarja Športne zveze Ljubljana. 

 

 

Seja je bila končana ob 13. uri.  

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, tajnica odbora  

 p r e d s e d n i c a 

dr. Marta Bon  

 


